

المرحلة الأساسية (4-5)

تخطيط الواجبات الأسبوعية

الصف : الخامس الاساسي (جميع الشعب)

الأربعاء 26 / 10 / 2022	الثلاثاء 25 / 10 / 2022	الاثنين 24 / 10 / 2022
<p><b>English Language: Dictation</b> <b>Study the following:</b></p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Can you identify the animal in this picture?</li> <li>2. A tracker is trained to find animals.</li> <li>3. Naturalists study living things.</li> <li>4. Animals that are endangered sometimes live in a reserve.</li> <li>5. The beauty of the mountain gorillas has recently gone down.</li> </ol> <p>Inspire – diverse – jungles – national park – mission – injuries</p>	<p style="text-align: center;">اللغة العربية: تقييم قراءة لدرس في العمل حياة.</p> <p style="text-align: center;"><b>الرياضيات</b></p> <p style="text-align: center;">اختبار قصير الوحدة الثانية الضرب في عدد مكون من منزلتين قابلية القسمة على 2/3/4/5/6/9/10 القسمة على منزلة واحدة</p> <p><b>English Language: Writing Portfolio</b> "You woke up one morning, and dogs can talk. Describe your day." Be creative and don't forget to use strong verbs, descriptive adjectives and adverbs.</p>	<p><b>English Language: Submit Reading Comprehension Passage Homework received on Thursday 20<sup>th</sup> of Oct. 2022.</b></p> <p style="text-align: center;">اللغة العربية: قراءة قصة ( الكذبة التي كبرت) من منصة كتيبتي <a href="https://read.kutubee.com">https://read.kutubee.com</a> المستوى ( ي ) والإجابة عن السؤال المطروح حول القصة والذي سيرسل عبر منظومة المدرسة. (يرجى الإجابة في النسخ والأسئلة).</p>
<p style="text-align: right;">ملاحظات : للرياضيات: متابعة وتفقد نموذج "واجبات الرياضيات" بشكل يومي.+ حفظ جداول الضرب+ سيتم ارسال الإجابة النموذجية لكتاب الطالب وكتاب التمارين على LMS</p> <p><b>English Language:</b> Study all the concepts on a daily basis. Expect pop quizzes. <b>Pop quizzes are done to evaluate students' understanding of given concepts.</b></p>	<p style="text-align: center;">السبت 29 / 10 / 2022</p>	<p style="text-align: center;">الخميس 27 / 10 / 2022</p> <p style="text-align: center;">اللغة العربية: قراءة النص الإثرائي ( هادي مع الأسكيمو) المرسل للطلبة والإجابة عن الأسئلة المطروحة حوله. العلوم: اختبار قصير خامس ( أ / ب) ورقة عمل(1) العناصر و المركبات الكيميائية</p> <p><b>French Language: Dictée: 5eme A+B</b></p> <p>Le matin, je me réveille puis je m'habille. Je prends le petit déjeuner avec ma famille. Puis, je vais à l'école en bus. Le soir, je prends une douche et je me couche.</p>